
 שלום וברכה! 

 

 .רציתי לכתוב מספר מילים על הלימוד בקורס השנה

 

 ."השתתפתי השנה בקורס הוראה מתקנת בשיטת "זרחין 

 

 .השיטה פשוט גרמה לי למהפך בחשיבה

 

  - על פי מיכאל זרחין אין ילד שלא מסוגל לקרוא או ללמוד משהו, צריך למצוא מה קשה לו בדרך 

 .לשחרר שם והכל יכול בס"ד להסדר

 

עבדתי השנה עם תלמידים בכיתות ב' ו ג' עם קשיים מורכבים שלא ידעו   ,הוראה מתקנתלאני מורה  

 קרוא ואפילו לא זיהו חלק מהאותיות. 

 

פלא בזיהוי והבחנה בין אותיות, בפרוק  י הילדים ברוך ד' התקדמו באופן נבשיטות הנפלאות שלמדת 

 פונולוגי נכון והגעו בס"ד לקריאה מדויקת. 

 

ראיתי ממש בעיניים איך השיטות עובדות ואיך האמון הגדול שלמדנו בשיעור ביכולותיו של כל   

 .תלמיד ממש עוזרת להתקדם איתו ולהביא אותו להצלחה

 

לים המעשיים והשימושיים מאוד שלמדנו שבס"ד ישמשו אותנו לעזור להרבה  תודה רבה על כל הכ

 ילדים נוספים.  

 

ותודה על האפשרות מעבר לקורס לבוא ולהתייעץ להפנים נכון יותר את הנלמד ולחוות אותו באופן  

 .מעשי 

 

 תודה רבה

 .גילה סנדלר


